#### اعادة اعلان

يمسر الشركة العاملة للمنتوجات الغذائية إحسرى تشكيلات وزارة الصيناعة والمعادن أن تعلن عسن تسوقر قرصلة استثمارية للسراغيين من الشركات أو المؤسسات الاقتصادية الأجبيلة أو العربيلة أو المراقبة المتخصصة والرصينة المستعة أو وكلانها المعتفدون في مجال صناعة السكر للمشاركة وفي المسادة (٣/١٥) من قانون المسركات العاملة رقيم ٢٦ اسلة ١٩٩٧ لتعليت وتطرور ( مصانع السكروالخميرة في الموصل) وزيادة الطاقات الإنتاجيلة وتنويع المنجلات بمنا بلائم اختياجات السوق المحددة

وعلى البرآغيين بالحصول على الملت والشيروط العامنة للاستثمار وشق الينة التأهيل والتشغيل من قسنم الاستثمار لقياء ملغ قيدره (-/ ----") ثلاثمائية ألث بينارغير قابل للرد وينتم تقيدم العطاءات في مقرالشركة وبالإمكان مراجعة المضنع المذكور للاطلاع على واقع حال المصنع المعلن .

### ملاحظة:

(لا يتم فتح العروض إلا يعد مضي سدة (٣٠) يوم من تاريخ نشر الإعلان وفي حالية ورود عرض أو اكثر خيلال المبرض أو العروض المقدمية الأعلان الغيرض دراسية وتحليل العروض أو العروض المقدمية لا تخياذ النوصية بالإحالية مين عيميه وفي حيال عبدم الوصيول إلى توصية بالإحالية يصيار إلى الاستمرار بالإعلان لغاية (٣٠) يوم أخرى وينفس الألية المفتعدة في أعلاه ....)

# الوثافق المطلوباق:-

- التعليم وثانق الشركة من شهادة الناسيس البياتات المالية (باللغة الانكليزية للشركات عجر العربية) لاخر مينتين (مصادق علها من مكتب محاسب فيلنوني أو شركة تبدقيق دولية على أن تصدق كافية الوثائق من فبل منفارة جمهورية العراق في بليد الشركة) مع نسخة مترجمة عربية قالونية.
  - ١ تقديم مطنوعات أو نشرات تعريفية حول أعمالها.
- " نقديم كتباب تأييد من المصارف الرصينة تؤيد كفاءتها المالية وتعاملاتها مع كشف تأييد النقود لاخرصنة مالية مصادق علها من مراقب حسابات ومجلس مهنية ومراقبة وتدفيق الحسابات للخرصنة مالية مصادق علها من مراقب حسابات ومجلس ألهنه أو من سفارة جمهورية العراق وحسب بماذج أختام مجلس ألهنه أو من سفارة جمهورية العراق في بلد الشركات عبر العراقية.
  - تقليم الإشكانيات القنية وخطة تطوير منتجات قائمة أو الدخول بمنتجات جديدة »
- تقسيم كشيوفات تتضمن المكانن أو الخطبوط الإنقاجية والعبدة والأدوات والاستعداد لنقبل النكثولوجيا والتدريب مع تقاصيل الميالغ المرصده لكل فقرة مع التآكيد على أن تكون المكانن والخطوط والعدد والأدوات جديدة ومن مناشئ معتمدة
- أوحبوب فيقع فسرة مسجل في العبراق عشد التعاقب للشبركات غيراليوراقية وتسجيله أصوليا" ليدى
   مسجل الشوكات حلال مدة (٣) أشهر من تأريخ التوقيع

وزارة الصناعة والعادن الشركة العامة للمنتوجات القدائمة

# Re Announcement

State company for food products, affiliated to ministry of industry and minerals, is pleased to announce an investment opportunity for interested specialized, well-known, Iraqi, Arabic or foreign companies or economic institutions or their agents in the Diaries industry to participate, in accordance with article 15/3 of state Companies Law No.22 of 1997 to modernize and develop (Al-Mosul Sugar Factory) in the plants below:

- 1- Sugar production factory.
- 2- Yeast production plant.
- 3- Ethyl alcohol production plant.

, increase their production capacities, and diversify their products in according with local market needs.

Those interested can get the investment file and general conditions for 300 Thousand Dinars, non-refundable. Bids shall be submitted at the company's headquarters. The said plant may be visited to check its state.

### Note:

Bids will only be opened after 30 days from the date hereof. If one bide or more are received within the said period, this announcement will be stopped for the purpose of studying and analyzing the bid(s) submitted to make recommendation of award or not. In the latter case, the announcement will be renewed for another 30 days with the same mechanism adopted above.

## Required Documents

1.companys documents: certificate of incorporation, financial statements (in English for non- Arab companies) for the last two years certificated by public accountant or auditor, and by the Embassy of Iraq at the company's country, with certificated Arabic translation.

2.printed material or brochures introducing the company's work.

3.Confirmation Letter from An Accredited Bank Confirming the Company's Financial Competence and Transactions Together with Cash Confirmation Statement for the last year certified by An Auditor and Accounts Audit and Supervision Council for Iraqi Companies Inside Iraq Or by The Embassy of Iraq At the Company's Country for Non-Iraqi Companies.

4-technical capacities and plan for development of existing products or introducing of new ones.

5.statement including machines or production lines tools, equipment and the willingness to transfer technology and training in addition to the earmarked amounts details of each, while emphasizing that the machines, production lines, tools, and equipment should be new and from approved origins.

6. for non-tradi companies, a branch should be opened in trad and registered with the registrar of companies within (3) month of signing the contract.

Ministry of Industry and Minerals

The general Company for Food Products

.industry, gov.iq www.fisc